
 
 
 
 

 

 
 
Kårstyrelsen 
Protokoll styrelsemöte 2022-09-26 
 

 
Deltagare   Robert Trygg, Bzz, ordförande 

Monica Larsson, sekreterare 
Martina Palm § 1-9  
Matilda Carlberg § 1-9 
Örjan Berglin  
  

 
Frånvarande  Frida Liif 

Eva Kindbladh 
   Lenita Jällhage 
 
 
Styrelsens viktigaste utmaningarna 2022 är: 

● Stärkt ledargemenskap 
● Fräken – kontrakt och renovering 
● Öka antalet ledare och assistenter 

 
 
 § 1  Mötet öppnas 
 Bzz öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2  Utse mötessekreterare och justeringsperson 

Monica Larsson utsågs till mötessekreterare och Örjan Berglin utsågs till att 
tillsammans med ordförande justera mötets protokoll. 

 
§ 3  Dagordning och mål för mötet 
 § 1  Mötet öppnas 

§ 2  Utse mötessekreterare och justeringsperson 
§ 3  Dagordning och mål för mötet 
§ 4  Föregående protokoll 
§ 5 Inkommande post, obesvarad kommunikation från medlemmar 
§ 6 Roverlaget KNUG 
§ 7 Avdelningar – hur går det? 
§ 8 Utbildningsbehov 
§ 9 Fräkenbotten 
§ 10  Förtjänstmärken och ledarutnämningar 
§ 11 Ansvar för kårens ekonomi 



 
 
 
 

 

§ 12 Utskick till inaktiva medlemmar 
§ 13 Utvärdering av ledarhelgen 
§ 14 Kommande program 

- Fräkenfix	
- Basar		
- Utse	DST-deltagare	
- Lilla	Julafton	–	t	ex	får	vi	plats?	
- Ledarhelg	i	januari	
- Långsiktig	lägerplanering	bl.a.	med	tanke	på	fråga	om	kretsläger	

§ 15 KS att göra listan 
§ 16 Övriga frågor 

 § 17 Nästa möte 
 § 18 Mötet avslutas 

 
§ 3 Dagordningen och mål för mötet 
 Dagordningen för mötet godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll 

Föregående styrelseprotokoll från 2022-08-29, godkändes och ska publiceras på 
hemsidan. 

 
§ 5 Inkommande post, obesvarad kommunikation med medlemmar 

- Skrivelse	från	SLSK	om	kretsläger	och	kretssamarbete	
Styrelsen	är	positiva	till	samarbete,	Monica	meddelar	SLSK.	
	

- Delikatesskungen	
- Tulpankungen	

Lämnas	över	till	basargeneralen	
	

- Lenita	samarbete	med	Inkluderande	Enskede	
Styrelsen	beslutade	att	vi	är	positiva	till	samarbete	
Lenita	Jällhagen	får	vara	ansvarig	för	den	verksamheten	för	kårens	
räkning	
Martina	och	Monica	tar	kontakt	med	föreningen	för	att	gå	vidare	

 
§ 6  Roverlaget KNUG 

Scouterna i fd. utmanaravdelningen KNUG har bildat ett roverlag. De har ett 
terminsprogram och har startat verksamheten. Annie är kontaktperson. 
 
Styrelsen beslutade att roverlaget KNUG får 1000 kr i avdelningsbidrag för 
höstterminen för att komma igång. 



 
 
 
 

 

 
§ 7        Avdelningar – hur går det? 

 
Björnungarna  
Ledarbemanningen är stabil, 3 ordinarie ledare, samma som förra året. 
 
Vi har haft ett första möte som kändes väldigt positivt, med sju nya och peppade 
familjer i gruppen. Gruppen är väldigt stor (över 40 personer) men vi tror att det 
kommer att fungera bra eftersom det är så många vuxna. Det finns fler familjer i 
kön som vill bli familjescouter (vi får i genomsnitt en fråga per vecka) men vi har 
satt stopp för intag nu och hänvisar alla till kön. 
 
På söndag (25/9) startar Lokatterna upp med sitt första möte. Vi har stöttat dem 
(AL-Frida) med en del planering och förberedelser, hoppas nu att de är redo och 
får en bra start. 
  
Grodan har 25 scouter, 5 ledare. Har kommit igång bra och ska på övernattning 
på Fräken i oktober. Känns som en väldigt lugn grupp i år. 
 
Dinosaurien har 23 scouter, 5 ledare. Har också kommit igång bra, och har 
övernattning på Fräkenbotten i oktober. Här finns det ett lite stökigt gäng andra 
åringar, som tar lite för mycket fokus. 
 
Valen 
Klara och 4 föräldrar är ledare på avdelningen, vi har varit på vår första 
övernattning i helgen. Arbetet på avdelningen går toppen. Vi har haft en bra start. 
 
Vargen 
Vi har 16 scouter. Ledarbemanningen är bra och vi har två nya assistenter Martina 
och Matilda. Ska ha övernattning på Bygget i Tyresta. 

 
Ringen 
Vi är 28 scouter och 7 ledare/assistenter och har börjat terminen med        
söljtillverkning, hajkbrickor, knivbevis och patrullindelning 
 
Det är en bra bemanning men vi kan bli ännu bättre på att inkludera och     
instruera de helt nya ledarna i vad som ska göra och hur det fungerar på scouterna, 
Helgen den 1-2 oktober har vi övernattning i Mjölnarbostaden i Stensjödal. Det 
blir en heldagsvandring (med dagspackning) på ca 8 km från Tyresta by till 
Stensjödal och förhoppningsvis en fin höstdag ute i nationalparken. 
 
      
     
  



 
 
 
 

 

   Stacken 
   Vi är 30 scouter och 7/8 ledare på avdelningen, vi har kommit igång och det    
   fungerar bra, vi har gjort söljor, hajkbrickor och haft patrullindelning. I helgen        
   kommer vi att ha övernattning på Briggen i Saltsjöbaden. 
 
  Elementen var på hajk förra helgen med 16  deltagare. 
 
  Pionjärerna var på hajk förra helgen med 6 st deltagare. 
 
  Semper Paratus 
  Vi är 14 scouter men är 7 st på mötena, 3 nya ska ha, det fungerar bra.                 

 
§ 8 Utbildningsbehov 

Malena har tänkt dra igång ett ”projekt” bland spårarledare och de    
upptäckarledare sim vill Vi ska gå ”anpassat ledarskap ” tillsammans och sen 
jobba med feedbacksamtal runt de frågorna. Vi har flera scouter med diagnos som 
behöver bli sedda på rätt sätt. Men även de där tysta scouterna som hamnar i 
skuggan av de stökiga högljudda scouterna och de med särskilt behov. 
Återkommer när min plan är mer genomarbetad. Detta är mitt TG-arbete. 

 
Lenita meddelat via mail:    
”Att i höst har vi fått 22 nya ledare till vår kår. Det är härligt och har inneburit att 
vi kan välkomna många nya barn till vår scoutverksamhet. Men det innebär också 
utmaningar så vi fortsätter att ha en bra verksamhet med god kvalité. 
Styrelsen för Kärrtorps scoutkår har därför beslutat att satsa på att så många som 
möjligt av våra nya ledare och ni som inte hunnit gå grundutbildningen ”leda 
scouting” ska få göra det. Kåren betalar den utbildningen men vi behöver veta 
vilka som vill gå utbildningen så vi formellt godkänner.  
Hör av er till vår kassör Eva Kindbladh och cc:a mig Lenita Jällhage. Våra 
adresser finns med i adressfältet. 
Vi har ordnat så utbildarna Thomas Ström och Lotta Arnesson (som varit fd ledare 
i Kärrtorps scoutkår) håller i kurserna. 
Ett av kurstillfällena kommer att hållas i vår scoutlokal och det andra i 
Trollbäcken. Kursen kommer att hållas 18-19 februari och vara en dagskurs på 6 
timmar som troligen blir mellan 9-16. Kursen syns inte ännu i scouternas 
folkhögskolas kurskatalog. Vi har fått lite förhands. Kursen läggs ut någon gång i 
december efter jul. Så pricka in datumen redan nu så du är redo! 
Om ni inte har möjlighet att gå vid detta tillfälle så kan ni gå in och anmäla er till 
en liknande kurs via scouternas folkhögskola   . 
Men glöm inte meddela Eva och mig.  
För dig som vill gå nästa steg ”leda avdelning” så kan du också kontakta mig eller 
Eva för att få ett ok om det finns utrymme i budgeten. 
Här finns en länk till en bra sådan utbildning som går inom kort.” 

 
 



 
 
 
 

 

Styrelsen beslutade att Örjan blir kårens KUL. 
 

§ 9 Fräkenbotten 
 Frågan bordlades 
 
Styrelsen är efter §9 inte beslutsmässig men vi gick igenom punkterna i alla fall men tog 
inga beslut. 
 
§ 10  Förtjänstmärken och ledarutnämningar – hur hanterar vi dem som inte var 

med på kårstarten?  
 Vi funderade om vi skulle dela ut på Lilla Julafton/ledarhelgen som uppsamling. 
 
§ 11       Ansvar för kårens ekonomi 

Vem ansvarar för fakturering, betalningsbevakning/indrivning av medlemsavgifter 
etc.? Kassör och medlemsregistrator tycker olika.  

 Bordlades till nästa möte 
 
§ 12        Utskick till inaktiva medlemmar 
 Bordlades till nästa möte 
  
§ 13  Utvärdering av ledarhelgen 

Planeringen kom igång för sent, och informationen var bristfällig, hade inbjudan 
även gått ut till utmanarna? Men det vart en mycket trevlig helg. 

 
§ 14 Kommande program 

- Fräkenfix	Ris	och	röj	22-23	oktober	inbjudan	har	gått	ut		
	

- Basar	bl	a	att	utse	basargeneral	
Mötet	beslutade	att	Martin	med	stöd	av	Monica,	beslutet	togs	
innan	Martina	avvek	från	mötet.	
	

- Utse	DST-delegater	
Beslutade	att	utse:	
Cissi	Gozzi,	Malens	Beijer,	Klara	Märk	Beijer,	Anni	Thunström	som	
delegater	från	Kärrtorpsscoutkår.	Stämman	är	i	Blackeberg.	
Monica	anmäler	till	distriktet	
	

- Inbjudan	till	demokratijamboreen	
Kåren	har	3	delegater,	DJ	är	på	universitetet,	Cissi	Gozzi	hjar	
anmält	att	hon	vill	vara	delegat.		
Monica	skickar	ut	frågan	om	fler	vill	vara	delegater,	kåren	står	för	
maten.	



 
 
 
 

 

- Lilla	Julafton	–	t	ex	får	vi	plats?	
Lilla	julaftongeneralen	Magnus	Bothén		
	

- Ledarhelg	13-15	januari	på	Gillwell	
Monica	pratar	med	Lenita,	inbjudan	ut	tidigt	med	program.	
	

- Långsiktig	lägerplanering	bl	a	med	tanke	på	fråga	om	kretsläger	
Bordläggs	
	

- AL-möte	
9	oktober	om	Örjan	och	Monica	håller	i	det	

 
§ 15 KS att göra lista 
  Se bilaga. 
 
§ 16 Övriga frågor 

En fråga har kommit in, om vi kan köpa in tänger till silversmide, 
styrelsen tar beslut när vi vet kostnaden. 

    
 § 17         Nästa kårstyrelsemöte 
                 Nästa KS är den 24 oktober 2022 i lokalen . 
 
§ 18          Mötet avslutas 
                 Bzz tackade för ett bra möte och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
  
Monica Lasson 
 
 
Justerare 
 
Robert Trygg, kårordförande Örjan Berglin, justeringsperson  



 
 
 
 

 

Bilaga 1 Styrelsens Att göra-lista 

Att göra Vem Skall 
vara 
klart 

Kommentar/status 

Ny i kåren-utbildning/ 
Leda scouting (6 tim) lokalt 
Uppmuntra ledare gå andra kurser 

KS 
Lenita 

  

Inventera status på Trygga 
möten/Registerutdrag 

Ola Nästa KS  Monica pratar med Ola 

Skapa rutin Trygga möten/ 
Registerutdrag 

KS, Ola  -”- 

Fräken nytt avtal Lenita, Hans   
Kåren fyller 70 år 2025  Senare  
Gå igenom lotteristånden  Valborg  
Krisplan Frida/Monica Nästa KS  
Kårhandboken Bzz/Monica/Hel

ena Paues 
Nästa KS  

Ledarfolder Monica Nästa KS  
Stegringsplanen Matilda, 

Martina 
Nästa KS  

Lekmaterial KS  Utgår 
Lägerförrådet Materielgruppen 

med flera 
  

Kårläger 2023? vem är ansvarig? KS  Tas upp på AL-träff 
Riktlinjer för möten och utfärder KS maj/juni  
Terminsprogram på hemsidan Monica Septembe

r 
 

 


